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1. VPRAŠANJE – POBUDA  

 

Prejela sem ogorčeno pismo občanov Spodnjega Velovleka z naslednjo vsebino : 

 

 

Ptuj, 07. 04. 2022 

Vaščani naselja Sp. Velovlek se obračamo na občino Ptuj da reši problem ceste v naselju Sp. Velovlek, 

od hišne številke 4 do 17.  

To je cesta, ki vodi proti pesniški dolini. Včasih je imel tam zemljo kmetijski kombinat, zdaj pa jo ima 

Perutnina Ptuj. Ko gredo na njive s traktorji, s prikolicami ter drugimi priključki, vozijo pridelke, prav 

tako vozijo s tovornjaki, kateri prazni tehtajo po kar nekaj ton, ko se naloži pridelke, pa vse skupaj 

presega tudi čez 20 ton.  

Na križišču je prometni znak za osni pritisk 2 toni, torej kršijo cestno prometne predpise.  

Cesta tukaj je zelo ozka, po njej hodijo otroci na šolski avtobus.  

Ko se je delala kanalizacija, ni bilo denarja, da bi naredili pločnik, vsaj 1 meter širok.  

Sedaj je cesta na novo urejena. Kdo jo bo potem, ko se bo uničila, spravil v prvotno sranje?  

Vaščani naselja prosimo, da občina to uredi z lastniki zemljišč Perutnina Ptuj.  

Za namene vožnje kmetijskih delovnih strojev ter tovornjakov večje nosilnosti je bil včasih izven vasi 

most, kar pa ga nihče ni vzdrževal, se je porušil. Da bi se zgradil novi ni interesa.  

Upamo, da bo občina našla rešitev z lastniki zemljišč. Če do tega ne bo prišla, bomo vaščani prisiljeni 

cesto zapreti z blokado, ko bodo začeli iz njiv odvažati pridelek.  

Tudi za razsvetljavo je bila rečeno, da se bo kabel polagal ob enem, ko se bo kopalo za kanalizacijo.  

Kanalizacija v naselju Sp. Velovlek so skoraj končali, kabla za razsvetljavo pa niso položili nikjer. 

Po Kicarju pa se kabel polaga povsod, kjer delajo kanalizacijo.  

Očitno so v ptujski občini dvojna merila. 

Vaščani Sp.  Velovleka 



V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednje pobude in vprašanja: 

 

- Ali res ni nobenih možnih vzvodov, da bi tujemu lastniku na neki način preprečili 

povzročitev materialne škode na naši novo urejeni cesti in zahtevati, da si uredi svoje 

dovozne in odvozne poti do svojih zemljišč? 

 

- Ali ni nobene možnosti, da se vrši redarska in policijska kontrola prometnih kršitev z 

ozirom na omejeno obremenitev, kot jih kaže prometni znak na terenu, v času spravila 

pridelkov. 

 

- Nujno je zagotoviti varne šolske poti, čeprav je vas Sp. Velovlek na robu MO Ptuj. 

 

- Zakaj se v času izvajanja kanalizacije niso polagale vsaj cevi za kable za možno kasnejšo 

izvedbo razsvetljave ? 

 

 

 

2. VPRAŠANJE – POBUDA 

 

 

Za 24. redno sejo MS MO Ptuj z dne 19. 03. 2021. sem v imenu občana Stanko Menoni  med drugim 

postavila vprašanje z naslednjo vsebino: 

 

» Cena najema grobov na starem pokopališču naj se vsaj malo zniža , saj je kompletno 
pokopališče pokrito – posuto z drobljenim peskom in košnja trave praktično ni potrebna.« 
 
S podobnim vprašanjem me je na tržnici ogovorila občanka, ki se prav tako ne strinja z enotno 
ceno najema grobov ravno zaradi zgoraj navedenih razlogov. 
 

Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednjo pobudo : 

 

- Upravljalec obeh pokopališč naj ponovno pregleda svoje kalkulacije za ceno najema 

grobov in morda najde možnost za vsaj delno znižanje cene letnega najema grobov na 

starem rogozniškem pokopališču. 

- Ker so spomeniki neprestano močno zaprašeni je zahtevati od podjetja BOLKOP d.o.o., 

ki obratuje v neposredni bližini starega rogozniškega pokopališča, da uredi protiprašno 

bariero. 

 

 

 

Za svetniško skupino DeSUS Ptuj 

Vodja svetniške skupine  

Svetnica Marta Tušek 


